

目次

遗传·育种·种质

自育甘蔗新品系的 DTOPSIS 法综合评估 陈政, 吕达, 王果, 肖祎, 吴银明, 王贵华(73)

2009 年厦门市翔安区马铃薯新品种区试总结 叶明鑫(77)

油茶良种选育研究进展 林国锋, 陈世品, 刘玉宝, 冯金玲, 陈辉(81)

生理·栽培·耕作

杉木林下南方红豆杉初期生长分析 苏晋伙(86)

不同经营水平下材用毛竹秆形的差异 徐连孙(90)

不同种源乳源木莲苗高生长情况及树高差异分析 连大鹏(94)

植物保护·无公害生产

福州市五爪金龙(*Ipomoea cairica*)的主要病虫害种类 林淳, 刘国坤(98)

洛阳牡丹、芍药 4 种真菌性病害鉴定 杨瑞先, 王祖华, 叶文雨(102)

德化县油茶主要病虫害及其综合防治 黄长文(106)

资源·环境·生态

海洋放线菌 F-1013 对几丁质的利用及其发酵液的优化 林梅, 张绍升(111)

木聚糖酶高产菌株的筛选及产酶条件 沈进军, 王建军, 朱逸涵, 张顺萍, 黄志伟(115)

农产品贮藏与加工

贮藏方法对花生发芽和出苗的影响 郭陞垚, 陈永水, 陈剑洪, 黄佳华, 陈茹艳(121)

不同陈化条件下烤烟褐变与氨基酸含量变化关系 李宇翔, 董美, 洪伟健, 李清禄(126)

农业生物技术

金花茶体胚和叶片愈伤组织培养 高宇琼, 赖钟雄(130)

可持续发展

2001 - 2007 年福建花卉生产和贸易状况变动分析 黄启堂, 陈璋(136)

厦门翔安区城市林业资源特点及发展对策 叶机械(141)

CONTENTS

Comprehensive evaluation of sugarcane lines by DTOPSIS
..... CHEN Zheng, LÜ Da, WANG Guo, XIAO Yi ,WU Yin-ming, WANG Gui-hua(73)

A report on regional test of new potato varieties in Xiang'an District, Xiamen, 2009 YE Ming-xin(77)

Review on selection and breeding of fine varieties of *Camellia oleifera*
..... LIN Guo-feng, CHEN Shi-pin, LIU Yu-bao, FENG Jin-ling, CHEN Hui(81)

Study on initial growth of *Taxus wallichiana* var. *mairei* under-forest of Chinese fir SU Jin-huo(86)

Difference on culms indexes of *Phylostachys heterocycla* at different management levels XU Lian-sun(90)

Analysis of seedling growth and height difference of *Manglietia yuyuanensis* in different provenances LIAN Da-peng(94)

Main diseases and insect pests of *Ipomoea cairica* in Fuzhou Region LIN Chun, LIU Guo-kun(98)

Identification of four kinds of fungal diseases on tree peony and herbaceous peony in Luoyang
..... YANG Rui-xian, WANG Zu-hua, YE Wen-yu(102)

Main pests and diseases and integrated control measures of *Camellia oleifera* in Dehua County HUANG Chang-wen(106)

Utilization of chitin and optimizing the fermentation liquor by marine actinomycete F-1013 ... LIN Mei, ZHANG Shao-sheng(111)

Screening of a high xylanase producing strain and the study on the conditions for xylanase production
..... SHEN Jin-jun, WANG Jian-jun, ZHU Yi-han, ZHANG Shun-ping, HUANG Zhi-wei(115)

Effects of storage methods on germination and emergence of peanuts
..... GUO Sheng-yao, CHEN Yong-shui, CHEN Jian-hong, HUANG Jia-hua, CHEN Ru-yan(121)

Study on correlation between amino acid content and browning degree of flue-cured tobacco under different aging conditions
..... LI Yu-xiang, DONG Mei, HONG Wei-jian, LI Qing-lu(126)

A study on callus culture from somatic embryos and leaves in *Camellia nitidissima* Chi. ... GAO Yu-qiong, LAI Zhong-xiong(130)

Analysis on change in Fujian production and trade of flower industry from 2001 to 2007 HUANG Qi-tang, CHEN Zhang(136)

Characteristics of forestry resource and development countermeasures in Xiang'an District of Xiamen City YE Ji-xie(141)